
God’s original plan was for us his creation, to live together with God and with each other.  But we read in Genesis that the first human beings had other ideas.  They didn’t believe that God had their best interests at heart and so they rebelled.  

	They thought they knew better than God, but they didn’t.  Their disobedience brought sin and suffering into the world.  It dislocated and damaged the world in which we live today.  That’s why we now live in a world of death, disputes and suffering. It’s all the result of disobeying God. 
Now at this point you are probably thinking, “What happened to the God of love we were talking about a few minutes ago?”  At first sight it might appear as though this is the act of a spiteful or unloving God, but in fact it’s the complete opposite.  God’s rules are quite simple; Love me and my ways, and I will offer you a share in my wonderful plan for the earth.  But if you don’t want anything to do with me, then I won’t have anything to do with you.  Nobody is forcing us to follow God and his ways, but if we don’t, then we had better make the most of this life as it’s the only one that we’ve got. It’s that simple, and if we chose to ignore him, we will also miss out on the possibility of a part in his wonderful plan for the earth.

So what is this great plan?  According to the Bible, God’s plan for the world and its inhabitants is to return it to the perfection he created in the first place.  The world is going to become a planet of peace, love and eternal happiness.  This is what the Bible calls “the Kingdom of God”, and we can see what it will be like in the prophecy of Isaiah. 
(Isaiah 11:4-9) “With righteousness He shall judge the poor, and decide with equity for the meek of the earth; He shall strike the earth with the rod of His mouth, And with the breath of His lips He shall slay the wicked.  Righteousness shall be the belt of His loins, and faithfulness the belt of His waist. "The wolf also shall dwell with the lamb, The leopard shall lie down with the young goat, The calf and the young lion and the fatling together; And a little child shall lead them. The cow and the bear shall graze; Their young ones shall lie down together; And the lion shall eat straw like the ox.  The nursing child shall play by the cobra's hole, And the weaned child shall put his hand in the viper's den.  They shall not hurt nor destroy in all My holy mountain, For the earth shall be full of the knowledge of the LORD as the waters cover the sea.
(Isaiah 2:4) He shall judge between the nations, and rebuke many people;

They shall beat their swords into plowshares, and their spears into pruning hooks; Nation shall not lift up sword against nation, neither shall they learn war anymore.. 

That’s the plan.  The question is; are you interested?  You see, when God’s plan is completed, He wants you to share it.  
[Title]: 4. HOW CAN I BE PART OF THIS KINGDOM?

At this point you may be thinking, how do you square the fact that man rebelled against God, and yet God still wants to offer us a place in this Kingdom?  Well this is because, as we said earlier on, he is a God of love and a God of mercy.  

If we read the entire Bible, we find that God had many different ways of showing that they were sinners in need of forgiveness.  He instituted Temple worship, with priests and sacrifices.  He gave his nation a law to keep which would have kept them safe from sin and its effects.  But none of these measures could save them, so, at last, God sent His Son – the Lord Jesus Christ – to save us from sin and death.  

5. WHO IS JESUS CHRIST?

Jesus was the son of God, and his mother was a woman, the virgin Mary. The name “Jesus” means “God saves” and we’ll see why he was given that name in a moment.  He was very different from other men, because he never sinned – not once!. He did God’s will perfectly at all times and was the perfect example of what God wanted us, his creation, to be. 

Sadly, people did not like what they heard.  The majority of the people of Jesus’ time didn’t want to live their lives the way God wanted them to.  
And why should they? If they were enjoying their lives ‘to the max’ already as it was? Notice the comparison with the world we live in today.  Some things never change.  The first century folk, like 21st century people didn’t want to listen to this man telling them about God’s way, so they got rid of him in the most permanent way they knew how.  They killed him”.  
(Matthew 27:22-23) “Pilate said to them, "What then shall I do with Jesus who is called Christ?" They all said to him, "Let Him be crucified!" Then the governor said, "Why, what evil has He done?" But they cried out all the more, saying, "Let Him be crucified!" 
We have already seen that we die because we sin against God. So if Jesus never sinned, and was never disobedient to God, how could he have died? Well, he died because he inherited mortality from Adam, in the same way as we all have. But because he refused to sin, his death was only temporary.  Three days later, God raised him from the dead to be immortal. 
(Acts 2:24) “God raised him from the dead, freeing him from the agony of death, because it was impossible for death to keep its hold on him.
I mentioned before about sacrifices.  Well, Jesus was for us the ultimate sacrifice.  

(Hebrews 10:4) For it is not possible that the blood of bulls and goats could take away sins. 

(Heb 10:9-10) He (Jesus) said, "Behold, I have come to do Your will, O God." …… By that will we have been sanctified through the offering of the body of Jesus Christ once for all.. 

From this point on, there was no need for animal sacrifices to be offered to make amends for sin, nor for a Priesthood or a Temple.   Jesus has made one sacrifice for sins, once and for all, and because he now lives he is a priest forever – the only one we need.

He can save from permanent death all those who follow him. We can have eternal life – through the grace of God in Christ” 

6. WHAT DO I NEED TO DO?

Jesus taught his followers that if they followed his example, and tried to do God’s will, they too would have the hope of eternal life when he returns to set up the Kingdom of God here on earth.  Just as God set out simple instructions to Adam in Genesis, so there are some simple acts for us to do, if we want to be saved. 

(Acts 3:19) “Repent therefore and be converted, that your sins may be blotted out, so that times of refreshing may come from the presence of the Lord.
(Acts 2:38) "Repent, and let every one of you be baptized in the name of Jesus Christ for the remission of sins”.

Jesus asks that we change our ways, which is what the expression “repent” means. He asks that we are baptized, and that means full immersion in water; and that we follow his example and do God’s will instead of ours.  This may seem daunting, as none of us could ever measure up to Jesus’ standards. However, when we sin, and we all do, if we recognize the error of our ways, and ask God for forgiveness, he will wipe away those sins and not hold them against us.  For God is a God of love and a God of mercy, who wants all people to share in his Kingdom.  

7. WHY DOES GOD ALLOW SUFFERING

One of the questions raised at the start was “Why does God allow suffering?”  We’ve just said he is a God of love, so why does he allow people to die fighting in his name, and why does he sit back and watch innocent people die in natural disasters.  Well, before we start blaming God, let’s look at how much of this is to do with man. 

Many of the world’s problems start with man’s greed.  Economists will tell you that there are sufficient resources in the world to ensure everyone has enough food to live.  Yet we have famines.  Why?  Quite simply, mankind’s greed.  Many of those who have money and food do not want to share out what they have, and would rather see their fellow man starve, while they have more than enough.  Crops may fail, droughts may happen, but man could overcome these problems, if he really wanted to. 

Holy wars are frequently in the news, so is God behind these? The teachings of Jesus are about peace and living in harmony with one another. 

(Matthew 5:9) “Blessed are the peacemakers, for they shall be called sons of God.

(Matthew 5:21-22) You have heard that it was said to those of old, "You shall not murder, and whoever murders will be in danger of the judgment.' But I say to you that whoever is angry with his brother without a cause shall be in danger of the judgment.

(Matthew 5:38-44) "You have heard that it was said, "An eye for an eye and a tooth for a tooth.' But I tell you not to resist an evil person. But whoever slaps you on your right cheek, turn the other to him also. If anyone wants to sue you and take away your tunic, let him have your cloak also.  ….. And whoever compels you to go one mile, go with him two. Give to him who asks you, and from him who wants to borrow from you do not turn away. … You have heard that it was said, "You shall love your neighbour and hate your enemy.' But I say to you, love your enemies, bless those who curse you, do good to those who hate you, and pray for those who spitefully use you and persecute you”.
People who fight “Holy Wars” are not following the teachings of Christ.  When you look more closely, you will usually find that they are following political agendas which have very little to do with anything “Holy”. 
But what about natural disasters?  Earthquakes, tornadoes, flooding and tsunamis?  Surely they have to be God’s responsibility?  After all, they are commonly termed “Acts of God”. Again, think back to what God intended for the world.  He created a perfect world.  It was man who introduced death and decay into it.  And since that day, the earth has been slowly decaying like mankind itself.  This fragile planet we live on was never designed to be mined, polluted and pillaged of it’s resources.  But that’s what’s happened.  Every month we hear reports about global warming, greenhouse gases and extreme weather conditions.  We are only now waking up to the effect of the last hundred years of industrialisation.  But in fact, the decay in the natural world began when we first disobeyed God. 

This might all seem depressing, but, as we have already said, the Kingdom of God will return the earth to that idyllic state.  And we believe that the Kingdom of God is now very near. 

[Title]: 8 What happens next? Here is a summary of what we’ve learnt

·The God of the Bible is a God of Love and mercy.  

·  He wants to return the earth to the form it was in at creation, when it was very good!.  

· To do this God will send his son Jesus Christ back to the earth, when he will gather together all those who have responded the good news of the Kingdom of God.  Those who have died before this time will be raised from the dead, just as Jesus was.  

·Jesus will then give the faithful a share in God’s Kingdom.So when will this happen? We don’t know precisely when, but Jesus gave an indication of what the world would be like at the time just prior to his return”. 

(Matthew 24:36-39) "But of that day and hour no one knows, not even the angels of heaven, but My Father only. But as the days of Noah were, so also will the coming of the Son of Man be. For as in the days before the flood, they were eating and drinking, marrying and giving in marriage, until the day that Noah entered the ark, and did not know until the flood came and took them all away, so also will the coming of the Son of Man be”.
And the apostle Peter said that:
(2 Peter 3:3-5) “Scoffers will come in the last days, walking according to their own lusts, and saying, "Where is the promise of His coming? For since the fathers fell asleep, all things continue as they were from the beginning of creation."
Isn’t this the state of the world we live in today? If we think back to what some of those people were saying at the start, many did not want to know about God.  If we look around our towns and cities, we regularly see people doing what pleases them and not God.  Surely these are all signs that Jesus’ return is not far off. 

You can find a lot more about this Kingdom and the teachings of Christ if you pick up your Bible and read it for yourself. If you find the prospect of reading the Bible a bit daunting, there are ‘Learn to Read the Bible Effectively’ seminars running right across the country.  Or, you can do them by post, by e-mail or even on line. You can find more details on the ‘God of the Bible’ web site. 

Hopefully you will now understand a bit more about the God of the Bible.  He’s a loving and merciful God, who is still in control of this earth; and he has a plan for a better world which won’t have all the horrors and sufferings of this one.  But most importantly, he wants you to share in this marvellous kingdom.  The question is, do you really want to be in it?  If you do, you’d better act soon, before it’s too late.  It really is a matter of life and death. 
Thank you for watching

For more details see www.thegodofthebible.org.uk
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圣经中的神

作者：乔尼·麦乃尔

1.生活在21世纪
生活在21世纪激动人心。许多人对他们的生活感到满意，享受生活带来的一切欢乐。

但事情也有另一面。在城市闪烁光彩的背后，我们可以看到更多烦人的情景。无家可归，毒品泛滥和暴力犯罪。为何社会竟发展到如此地步，未来又如何发展呢?
有时我们生活如此繁忙和充实，我们不能把每一件事情都做好。有些事情不可避免地被排挤、打发掉了。
其中之一是圣经，更重要的是，圣经里的神。
神在人心目中的地位从未如此低下。圣经里的神已被各种新的神明取代;

例如：购物、娱乐、运动、休闲和财产。事实上，如果你和普通人交谈，圣经里的神确实需要回应很多东西：

“我不信神。”
“如果神真的存在的话，他在今天有什么现实意义呢?”
“神是世上一切战争的起因。”
“如果真的有神，他为何允许百姓受苦呢?”
这只是某些人对神的想法，这些观点是正确的吗？还有，这些问题是如何引起的呢?本片谈论的是圣经中的神，我们需从圣经开始，了解任何事情与神相关的意义。作为基督弟兄会的会员，我们相信圣经的声明是正确的，圣经是神启示的话语，正如我们在保罗写给提摩太的第二封信里读到的：
圣经都是神所默示的(提摩太后书3：16)。
如果我们认为圣经是神写的，很显然圣经正是了解神 的去处。我们希望在接下来的半个小时左右的时间里了解圣经确实是如何叙述神的。我们希望回答这些人提出的某些观点，揭示圣经的神对于你我有什么意义。
[标题]：2. 谁是神?
但你们应从哪里开始呢?圣经有时候看起来让人感到困惑，难以阅读。诚然，圣经不是最容易阅读的书本，部分原因是它实际上由66本书籍组成，集历史、诗歌、预言和写给信徒的书信为一体。但所有的书都有一个大的共同因素–神。

让我们从头开始吧，还有别的更好的地方吗?
圣经的第一本书，创世记以这样的话开始：

“起初，神创造天地”(创世记1：1)。

这些陈述非常清晰。神是世界的造物主。这是圣经所说的。现今，许多人要挑战这个主张，因为他们宁愿相信诸如进化论之类的理论。现在不是研究认同还是反对的这些理论的论据的时候。如果你们赞成这些理论，我只想问你们一个简单的问题。谁最早开始这些事件的呢?谁创造了巨大的爆炸的气体，谁创造了繁衍生息的物种呢?即使今天，科学家仍不能确切地解释为何事情为何像他们想象的那样发展，或各种因素最早是如何发生的。这些事情依然停留在理论上，从未没有变成经过证明的事实。
另一方面，圣经的论述需相当清楚。神始终是存在的，他创造这个世界是有目的的。那么，圣经关于神还说过什么呢?这里有更多的信息，这些信息来自圣经各本书籍：
“以色列啊，你要听！耶和华我们神是独一的主”(申命记6：4)。

“然而我们只有一位神，就是父，万物都本于他；我们也归于他，并有一位主，就是耶稣基督，万物都是藉着他有的；我们也是藉着他有的”(哥林多前书8：6)。
“因为只有一位神，在神和人中间，只有一位中保，乃是降世为人的基督耶稣”(提摩太前书2：5)。
“身体只有一个，圣灵只有一个，正如你们蒙召，同有一个指望。一主，一信，一洗，一神，就是众人的父，超乎众人之上，贯乎众人之中，也住在众人之内”(以弗所书4：4)。

“他喜爱仁义公平，遍地满了耶和华的慈爱。”(诗篇33：5)。

“但愿尊贵、荣耀归与那不能朽坏、不能看见、永世的君王、独一的神，直到永永远远”(提摩太前书1：17)。

圣经的全部都关于神，你可以看得出来。让我们总结一下圣经对神及神性的叙述吧。

-他是独一的神。
-万事万物都因他而来。
-他喜爱公义，换句话说，他喜爱诚实与公平。
-他的爱心永无止境，因为他是永恒的、可靠的。
所以，圣经把神描绘成：
造物主－一位创造宇宙及宇宙万物的神。
维持者-他仍然控制着地球。
永恒的-他是永生的、永恒的神。
爱心之神–他是一位有爱心的神。
喜爱公义－他是一位公正的神，喜爱诚实与正派。
一些人思考了这些与神有关的声明后提出了各种问题。神为何要创造地球及其中的人类?在当今的世界里我们如何看待神呢?他将如何处理今天存在的困难呢?我们需要作更深层次的研究，以了解圣经里的神的确对世界有一个计划。
[标题]：3.什么是神的计划？
圣经里的神有一个计划；是什么呢？他为何创造了我们，他对我们的要求是什么呢?他创造世界供我们居住，还是为了自己得荣耀。

“耶和华如此说：
创造诸天的耶和华，

制造成全大地的神，

他创造坚定大地，

并非使地荒凉，

是要给人居住。

他如此说：

我是耶和华，

再没有别神”(以赛亚书45：18)。

“然我指着我的永生起誓，遍地要被我的荣耀充满”(民数记14：21)。

这个世界在某些方面已经显出了神的荣耀。自然界的美景始终让世人惊叹。神的创造的确宏伟。但他的荣耀现在充满着全世界吗?
此时，我们更多听到的是世人的暴行，而不是神的荣耀。
神最初的计划是为了我们——他的创造物与他一起生活，也让我们共同生活。但我们在阅读创世记时看到，这一对最早的人有别的想法。他们不相信神在心里最关心他们，于是他们违抗神。
他们认为自己比神更清楚，但并非如此。他们的违抗导致罪孽与痛苦进入世界。他们的违抗使我们今天生活的世界混乱不堪，受到损害。所以，我们今天生活在充满死亡、纷争和痛苦的世界里。这完全是违背神的结果。
现在你或许在想：“我们前几分钟谈论的爱心之神怎么了？”这些事情初看起来好像是一位怀恨在心或缺乏爱心之神的行为，但事实正完全相反。神的原则相当简单：如果你们爱我和我的道路，我将在奇妙的计划里让你们分享这个世界。如果你不想与我有什么联系，我也不想与你们有什么关系。没有人逼迫我们跟从神和他的道路，但如果我们不愿意，则我们最好充分利用我们这次生命，视为得到的惟一生命。就那么简单，如果我们选择忽视他，我们将错失分享他为世人准备的美妙计划的可能性。
那么，这个伟大的计划是什么呢？根据圣经，神对世界及世人的计划是要让世界归于最初创造时的完美状态。这个世界将成为一个充满和平、爱和永远快乐的星球。那就是圣经所称的“神国”，我们在以赛亚书的预言里能看到那国的样子。
那时：耶稣“要以公义审判贫穷人，以正直判断世上的谦卑人，以口中的杖击打世界，以嘴里的气杀戮恶人。公义必当他的腰带；信实必当他胁下的带子。豺狼必与绵羊羔同居，豹子与山羊羔同卧；少壮狮子与牛犊并肥畜同群；小孩子要牵引他们。牛必与熊同食；牛犊必与小熊同卧；狮子必吃草，与牛一样。吃奶的孩子必玩耍在虺蛇的洞口；断奶的婴儿必按手在毒蛇的穴上。在我圣山的遍处，这一切都不伤人，不害物；因为认识耶和华的知识要充满遍地，好像水充满洋海一般”(以赛亚书11：4-9)。
而且：
“他必在列国中施行审判，为许多国民断定是非。他们要将刀打成犁头，把枪打成镰刀。这国不举刀攻击那国；他们也不再学习战事”(以赛亚书2：4)。
那就是神的计划。问题是，你们感兴趣吗?你们会看到，当神的计划完成时，他希望你们能够分享。
[标题]：4.我如何才能成为这个国度里的一部分呢?
此时你们可能想，该如何看待人反叛神，神依然在他的国里为我们提供一席之地呢?这是因为（我们前面说过），他是一位爱心之神和怜悯之神。
如果我们阅读整部圣经，就能发现神从许多不同的方面告诉人们，他们是罪人，需要饶恕。他创立神殿供人崇拜，由祭司作献祭。他赐予他的国民需要遵守的律法，使他们远离罪孽及其影响。但这些措施不能拯救他们，所以，神最后差遣他的儿子–主耶稣基督–来拯救我们脱离罪孽与死亡。
5.谁是耶稣基督？
耶稣是神的儿子，他的母亲是童贞女玛利亚。 “耶稣”这个名字的意思是“耶和华拯救”，我们很容易明白他为何取了这个名字。耶稣不同于其他任何人，因为他从未犯罪–一次也没有!他始终完美地执行神的旨意，他是神对我们--他的创造物所要求做到的完美榜样。
不幸的是，百姓不喜欢他们听到的东西。在耶稣时代里的百姓大多数不想过神希望他们的生活方式。
他们为什么必须这样做呢?如果他们“最大限度地”享受现有的生活话?请注意将当时的情况与我们今天生活的世界进行对比。一些事情从未改变过。公元一世纪的人们，就像公元21世纪的百姓那样不愿意听这个人讲述神的道路，于是，他们以熟悉的方法永远地摆脱他。“他们杀死他”。
“彼拉多说：‘这样，那称为基督的耶稣我怎么办他呢？’他们都说：‘把他钉十字架！’巡抚说：‘为什么呢？他做了什么恶事呢？’他们便极力地喊着说：‘把他钉十字架’”(马太福音27：22-23)！
我们已经明白自己要死亡，因为我们犯罪违背了神。耶稣从未犯罪，他从没有违抗神，他怎么会死呢?耶稣死亡是因为他继承了亚当的必死性，就像我们大家一样。但因为他拒绝犯罪，他的死亡只是暂时的。三天后，神使他从死亡中复活得永生。
“神却将死的痛苦解释了，叫他复活，因为他原不能被死拘禁”（使徒行传2：24）。
我以前提到过献祭。是的，耶稣是我们最根本的、最终的献祭。

“因为公牛和山羊的血，断不能除罪”(希伯来书10：4)。
“他（耶稣）又说：‘我来了为要照你的旨意行。可见他是除去在先的，为要立定在后的。我们凭这旨意，靠耶稣基督，只一次献上他的身体，就得以成圣’”(希伯来书10：9-10)。
从这个观点来看，我们没有必要再用动物献祭赎回罪孽，也不需教士或建造殿宇。耶稣已经为罪作了一次献祭，而且只需一次，因为他现在活着，永远做大祭司–他是我们惟一所需要的。
所有跟随他的人都能从永远的死亡中得救。我们能得永生–这是藉着在基督里神的恩典。
6.我需要做什么呢?

耶稣教导他的信徒，如果他们以他为榜样，执行神的旨意，那么，当他返回到地球上建立神的国时，他们也有希望得永生。就像神在创世记中对亚当作过简单的指导一样，我们如果要得救也要做一些简单的事情。
“所以，你们当悔改归正，使你们的罪得以涂抹，这样，那安舒的日子就必从主面前来到”(使徒行传3：19)。
“你们各人要悔改，奉耶稣基督的名受洗，叫你们的罪得赦，就必领受所赐的圣灵”(使徒行传2：38)。
耶稣要求我们改变道路，这是“悔改”表达出的意思。他要求我们受洗，这意味着完全浸入水中，我们要以他为榜样，执行神的旨意，而不是我们自己的意志。这看起来令人生畏，因为我们中没有人能够达到耶稣的标准。我们都犯过罪，但是，当我们犯罪时，如果我们能认识到自己道路的错误，请求神的饶恕，他就会涂抹所有这些罪孽，不叫它们与我们为敌。因为神是有爱心的神，怜悯的神，他希望我们大家都分享他的国。
7.为何神允许苦难呢？
本片开始时就提到的一个问题是：“为什么神允许苦难？”我们刚才说过神是一位有爱心的神，那么，他为何允许百姓以他的名战死？他为何只坐在后面，眼看无辜的百姓在自然灾害中死去呢？好吧，在我们开始责备神之前，让我们看看这些灾难与人自己有多大的关系。

世界许多问题都出于人的贪婪。经济学家会告诉大家这个世上有足够的资源，保证每个人都有足够的食物。然而，世界存在饥荒。为什么呢?答案相当简单，人类的贪婪。许多有钱有物的人不愿跟大家分享，宁愿看着同伴饿死，而自己却有花不完的钱。农作物有可能欠收、干旱也是时有发生，但如果真心希望，人类是能克服这些问题，
圣战频繁见于新闻，难道有神在幕后操纵吗?耶稣的教义讲述的是如何与他人和平相处，相互和睦地生活。
“使人和睦的人有福了，因为他们必称为神的儿子”（马太福音5：9）
“你们听见有吩咐古人的话，说：‘不可杀人’；又说：‘凡杀人的难免受审判。’只是我告诉你们：凡无缘无故地向弟兄动怒的，难免受审断；凡骂弟兄是拉加的，难免公会的审断；凡骂弟兄是魔利的，难免地狱的火”(马太福音5：21-22)

“你们听见有话说：‘以眼还眼，以牙还牙。’只是我告诉你们，不要与恶人作对。有人打你的右脸，连左脸也转过来由他打；有人想要告你，要拿你的里衣，连外衣也由他拿去；有人强逼你走一里路，你就同他走二里；有求你的，就给他；有向你借贷的，不可推辞。你们听见有话说：‘当爱你的邻舍，恨你的仇敌。’只是我告诉你们，要爱你们的仇敌，为那逼迫你们的祷告”(马太福音5：38-44)。

参加“圣战”的人并没有遵循基督的教义。如果你们细看，就能发现他们通常是为了政治目的，与“神圣”没有任何关系。
但我们又如何解释呢自然灾害?如何看待地震、龙卷风、洪水和海啸?它们肯定是神的责任吗？毕竟，它们常常被称为“神的行为”、“天灾”。让我们再回想一下神对这个世界的意图。他创造了一个完美的世界。是人自己的行为引入了死亡和腐朽。自那日以来，地球渐渐地在衰落，就像人类一样。我们居住的这个脆弱星球决不是任由人去开采、被污染或被掠夺资源的。但确实发生了这样的事情。我们每个月都能听到关于地球变暖、温室气体和极端气候条件的报告。我们只是到现在才惊醒过去几百年工业化的影响。事实上，自然界的衰落在人类最初违抗神时便开始了。

看到这些事情或许会使人情绪低落，但正如我们已经说过，神的国将降临到这个世界，田园般的生活将恢复。我们相信神的国现在已经近了。
[标题]：8．接下来会发生什么事情呢?
在此总结一下我们已经学到的内容
·圣经里的神是一位仁爱和仁慈的神。
·他要把地球恢复到创世时的美好模样!。

·为此，神将差遣他的儿子耶稣基督回到地球上，召集所有对天国福音作出回应的人。那些已经死去的人将从死亡中复活，就像耶稣那样。
· 然后耶稣将与那些有信心的人分享天国。
这些事情会在什么时候发生呢?我们不知道确切的时间，但耶稣说过一些迹象，描写了他返回之前世界的模样。

“那日子，那时辰，没有人知道，连天上的使者也不知道，子也不知道，惟独父知道。挪亚的日子怎样，人子降临也要怎样。当洪水以前的日子，人照常吃喝嫁娶，直到挪亚进方舟的那日；不知不觉洪水来了，把他们全都冲去。人子降临也要这样”(马太福音24：36-39)。
使徒彼得也这样说：
(彼得后书3：3-5)“第一要紧的，该知道在末世必有好讥诮的人随从自己的私欲出来讥诮说：‘主要降临的应许在那里呢？因为从列祖睡了以来，万物与起初创造的时候仍是一样。’”
这不正是我们今天所生活的这个世界的样子吗?如果我们回想某些人在开始时说的话，许多人不想了解神。如果我们环顾我们的城镇，会经常看到一些人做事是为了取悦自己，而不是取悦神。当然，这些都肯定是耶稣即将返回的迹象。
如果你们拿起圣经，自己阅读，就会发现更多关于神国和基督教义的知识。如果你们觉得阅读圣经是一件令人生畏的事情，请参加正在英国举办的“学会有效地阅读圣经”的研讨会。你们也可通过邮局、电子邮件甚至在线参加。详细资料参见“圣经中的神” ‘God of the Bible’网站。
我们希望你现在能更多地了解圣经中的神。他是一位充满爱和怜悯的神，他仍控制着这个地球;他计划创造一个更好的世界，一个完全没有恐怖与痛苦的世界。最重要的是，他希望我们大家分享这美妙的国。现在的问题是，你真希望在他的国里吗?如果你们希望，最好赶快行动，免得悔之晚也。这真的是一个生与死攸关的问题。
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